



GL Skydebane Øst-karréen  
www.din-gaard.dk

## Referat af gårdlaugsmøde tirsdag den 30. oktober 2023

Til stede:

Bestyrelsesmedlemmer: Cicéla, Rasmus, Karen, Lars og Merete (referent)

Gårdlaugsrepræsentanter: Alice (Sdr. Boulevard 16), Lise (Skydebanegade), Bodil (Skydebanegade) og Veronica (Sdr. Boulevard 18-20).

### Dagsorden

#### 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

#### 2. Regnskab og timeregnskab v/Rasmus

Regnskabet ser godt ud.

Judith (+132) og Søren (+143) timer er stadig i den høje ende. Timerne kommer dog ned i løbet af efteråret/vinteren, da de så ikke er så mange timer i gården.

Budgettet for 2024 drøftes på næste møde.

#### 3. Siden sidst ved kontaktpersoner – herunder bl.a. opfølgning på arbejdsseddel for Judith og Søren

Karen og Merete har holdt månedsmøde med Judith og Søren. Judith havde desværre ikke udfyldt og afleveret den arbejdsseddel (prioriteringsliste) der som noget nyt er lavet. Den skal afleveres inden næste møde.

Karen og Merete hjælper til med at få de rådne pæle ved hjørnet Sdr. Boulevard/Skydebanen væk. Der lejes en trailer og pælene køres på genbrugsstationen.

#### 4. Halloween

Judith og Søren havde igen lavet en super halloweenfest, hvor der kom rigtig mange beboere. Der blev lavet snobrød, grillet pølser, spist heksegryde og æbletærter. Der blev kåret bedste tegning, udklædning og græskar. MANGE tak til Judith og Søren.

#### 5. Information gård/Løbende vedligehold

(a) *Låge gård 2 Skydebanen* – Skal blive stående

(b) *Bestille nye træer samt beplantning* – Det bliver plantet to Opal blommetræer ved trappen i midten af gården.

(c) *Cykeloprydning* – Starter i uge 44. Judith hænger sedler op og sætter bånd på de cykler, ladvogne og motorkøretøjer, der ser ud til de ikke bliver brugt

(d) *Grantræer fjernes - spiselige bærbuske plantes i stedet* – Det blev aftalt af vente nogle uger med at grave grantræerne op, da Judith kan bruge grenene til vinterafdække. Ellers kan de bruges til pyntegrønt til julen. Planteskolen har ikke hængemorbærtræer hjemme. De skal bestilles

*(e) Plante krukke ud* – Er kommet på arbejdslisten

*(f) Fliser rettes op* – Der er kun få steder det pt. er nødvendigt i gården. Merete har skaffet nogle grussække til arbejdet og kommer med flere

*(g) Nedløbsrør cykelskur Absalonsgade* – Er kommet på arbejdssedlen

*(h) Ordentlig og pæn skiltning ved skraldeskur i sydenden* – Cicéla og Alice "kigger" på det.

## **6. Legehus ved Absalonsgade v/Karen**

Karen har fået tilbud hjem på legehus, men vi vil godt undersøge andre muligheder.

## **7. Gennemgang af el i gården**

Elektrikeren kommer onsdag. Det blev besluttet, at der skal skiftes pærer i alle lamper på én gang og der skal lidt kraftigere lys i cykel- og skraldeskure. Det skal være varmt/blødt lys.

## **8. Ansøgning biodiversitetspuljen v/Bodil**

Bodil har været i kontakt med Københavns Kommune (KK) omkring biodiversitetspuljen. Det viser sig, at vi ikke kan søge om grønne tage hvis det er sedum. Hvis, skal det være tage med hjemmehørende planter.

Vi kan evt. søge om planter til hjørnet ved Sdr. Boulevard/Skydebanen.

Bodil holder løbende øje med om der kommer nye/andre puljer, og hvornår der er ansøgningsfrister.

## **9. Fjernelse af Metro-skorsten v/Kathe herunder bl.a. nedtagning og afskaffelse af affald inden nedrivning af skorsten**

Metroselskabet har spurgt ind til om vi har 64 amp. stik i gården. Det har vi ikke og Kathe orienterer Metroselskabet. Nedtagningen bliver igangsat først i december som det ser ud nu og tager ca. 1 uge, så vi skal regne med lidt larm i gården.

Kathe har indhentet tilbud hos Morten for at høre, om han kan rive skuret bag skraldeskuret ned i november. Det ser fornuftigt ud men vi behøver detaljeret info på arbejdet. Nedrivningen skal koordineres med Judith og Søren, da de skal tømme skuret inden nedrivningen går i gang.

## **10. Færdigmaling af borde/bænkesæt ved scenen**

Vi bliver ikke færdige med at male i år, så det må vente til foråret. Merete sørger for at malingen i drivhuset kommer ind.

## **11. Nyt om hundeluftningsområde på Sdr. Boulevard? v/Veronica**

Veronica har kontaktet bestyrelserne for at høre, om de vil være medunderskrivere imod forslaget. Nogle har tilkendegivet, nogle har sagt nej og nogle mangler at svare. Veronica holder sig orienteret omkring projekt "Hundeluftningsområde".

## **12. Fastsættelse af dato for næste møde**

Næste møde bliver den 4. december kl. 19-21 i Vesterbos fælleslokale. Bestyrelsen mødes kl. 18.30.

## **13. Evt.**

Veronica modtager stadig ikke indkaldelser via Probo. Hun kontakter selv Toft Administration så hun kan komme på mailinglisten.

Der blev orienteret om, at KK har puljer til diverse renovering og energitjek af ejendomme. Disse puljer skal dog søges af de enkelte foreninger.